

SECOND SESSION OF THE UNITED NATIONS
PREPARATORY COMMITTEE CONFERENCE
ON TRADE AND EMPLOYMENT

DRAFT REPORT OF PREPARATORY COMMITTEE

1. Attention is drawn to the fact that Document E/PC/T/180 is a DRAFT, which is subject to change in the final Executive Session of the Preparatory Committee on Friday, 22 August or in the Plenary Meetings.
2. Plenary Meetings of the Preparatory Committee will be held in the Assembly Hall on Friday, 22 August at 2:30 p.m. and on Saturday, 23 August, at 9.30 a.m.
3. Documents E/PC/T/117/Rev.1, E/PC/T/148 and E/PC/T/149 will be included in an Appendix to the printed Report of the Second Session of the Preparatory Committee.

COMMISSION PREPARATOIRE DE LA CONFERENCE
INTERNATIONALE DU COMMERCE ET DE L'EMPLOI.

PROJET DE RAPPORT DE LA
DEUXIEME SESSION

1. L'attention est attirée sur le fait que le document E/PC/T/180 est un PROJET susceptible d'être modifié au cours de la session exécutive finale de la Commission préparatoire qui s'ouvre vendredi, 22 août.
 2. Les séances plénières de la Commission préparatoire se tiendront dans la salle des Assemblées vendredi après-midi à 14 heures 30 et samedi à 9 heures 30.
 3. Les documents E/PC/T/117 Rev.1, E/PC/T/148 et E/PC/T/149 seront reproduits comme annexes au rapport imprimé sur la Deuxième Session.
-